

Protokoll Styrelsemöte

Friluftsförbundet Genarp 2025-10-22

Plats: Erikshjälpen, kl 19.00-21.00

Närvarande: Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Therese Omme, Åsa Unnerbäck, Johanna Petersen, Rita Gullklint, Helene Hansson, Jenny Planell

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Helene Hansson till justerare.
4. Föregående protokoll
Åsa meddelar att alla nycklar till Blåa boden är hos olika personer i Tipsrundegänget, de har också bestämt sig för att byta låset mot ett kombinationslås.
Släpet är besiktigt och godkänt. Inför nästa gång det ska besiktigas ska vi ringa besiktningen innan och kontrollera om kanoter och/eller ställning ska vara på släpet, eftersom bilbesiktningen har lämnat olika uppgifter tidigare år.
5. Uppföljning ledarbrevet. Äventyrshanteraren -går det att lägga två dokument där? Har grupperna mailat in sina program och sin säkerhetsplan? Planera in ny kajakkurs för ledare?
Johanna berättar att man kan lägga upp tre dokument till varje äventyr på hemsidan, så både program och säkerhetsplan kan publiceras.
En har anmält intresse till kajakkurs.
Johanna P skapar en lathund hur man gör ett mailutskick från hemsidan och testar det på en som inte är med i styrelsen.
6. Årshjulet/ aktiviteter vår
 - Kullalägrer fakturor?
Rita har fått fakturorna.
 - Mörkerrundan 25 oktober
Strövare 16/17 håller på att förbereda och handla inför lördagens runda.
Therese meddelar att 6 st barn vill vara med på skrämselfundan. Jenny ska berätta vidare för Strövare 16/17 att det behövs minst en vuxen att styra upp skrämselfundan.
 - Ljus i Genarp 29 november
Det är planeringsmöte den 4/11. Therese kollar upp om någon från hennes



Genarps lokalavdelning

grupp har möjlighet att närvara.

- Julgransförsäljning

Julgranarna är bokade och levereras den 1/12. Christel kommer söka tillstånd efter det att hon fått tiderna för försäljningen. Therese beställer metallskylt till att ha som vår nya skylt med information om granförsäljningen och graninsamlingen.

7. Checklistor till våra aktiviteter i årshjulet

Helene har kommit en bit på vägen med checklistorna, sammanställt och rensat lite för att göra det mer lättöverskådligt.

Listorna ligger på Teams.

8. Utbildningar

Ungdomsforum region Syd.

En tjej i Lufsare -12 har anmält sitt intresse att delta på ungdomsforumet som går i Halmstad den 15-16/11.

Christel berättar att intresset att utbilda sig i vår lokalavdelning är något lägre än vad vi budgeterat för.

9. Friluftskortet- är det något för FF Genarp? Är där någon som efterfrågat?

Ingen i styrelsen har hört att någon ledare skulle fått en förfrågan.

Som tidigare tagits beslut på, bordlägger vi frågan till styrelsemötet i april.

10. Microsoft -hur gör FF Genarp 2026?

Christel har tillsammans med ett par andra testat Hippoly men det programmet är inte tillräckligt bra.

Vi bestämde att vi betalar för Teams ett år för styrelsemedlemmarna, för att under 2026 besluta vilken lösning vi ska fortsätta med.

Vi måste omgående skicka ut till alla våra ledare att deras friluftsförfrågar-e-postadress kommer försvinna. De ska också uppmanas att meddela detta till sina grupper samt uppdatera sin e-postadress under sin profil på hemsidan.

Johanna testar att bjuda in sig själv med sin icke friluftsförfrågar-e-postadress för att se om man har full åtkomst till sakerna som ligger sparade i Teams som inbjuden gäst.

11. Visionsmötet Vi fångar upp och utvecklar tankar och idéer från visionsmötet den 11:e december. Dvs vi byter ut det inplanerade styrelsemötet till detta.

Johanna B meddelar att hon gärna håller i detta mötet med hjälp av någon annan, förslagsvis Peter.

Vi försöker byta mötesdatum till den 4/12.



Genarps lokalavdelning

12. Läget i verksamheten. Knytte 20/21, Mulle-19, Mulle -18, Strövare-16/17, Strövare -15, Lufsare -13, 2xLufsare -12, Lufsare -11, Lufsare -10, TVM, Vuxen Mulle, Tipsrundan, MTB, SUP, Vandring och gravelcykling.

En utenatt i månaden, blev inställt i oktober pga storm.

Lufsare -12 har haft föräldramöte ang. sin fjällresa till Kebnekaise till sommaren.

På Vuxenvandringen i september deltog 4 personer och till lördagens vandring är ingen anmäld än så länge.

Åsa håller i Utenatten den 7 november i Belsebo.

Rita berättade att MTB ska ha ett ledarmöte efter det att terminen är slut.

Åsa beställer terminspresenter till de minsta grupperna.

13. Övriga frågor

Christel och Therese går genom medlemsregistret för att rensa bort de som inte längre är aktiva ledare.

Anneli undrar om de kan få köpa lite fika till Tipsrundegänget vilket vi sa ja till.

Johanna P har fått en fråga om vi har någon verksamhet för äldre. Johanna ska svara denne att återkomma där han specificerar sin fråga bättre.

Helene har fått instruktioner från Karin Berg hur man söker sponsring från Tetra Pak och kommer hantera detta.

Nästa möte styrelsemöte 13 november i kyrkstugan.

14. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2025-10-22

Helene Hansson 2025-10-22